
Zápis z jednání osadního  výboru Žižkov – Vrchlice (OV) dne 29.11.2017 

 

Přítomni:  Ing. Žáček,  Ing. Maco,  Ing. Svoboda, Mgr. Klečák, p. Heroldová 

Omluveni:   Mgr. Vepřková 

Hosté:   Michal Vavák 

Program: 

1) Aktuální informace o stavu příprav na stavbu hřiště v Čížkově skále  

 Na jednání OV p. Vavák seznámil přítomné se skutečností, že Club deportivo Kutná 

Hora, jehož je předsedou získal pozemek v Čížkově skále do pronájmu na dobu 

neurčitou. Primární cíl je vybavit na úvod prostor několika hracími prvky pro děti 

(skluzavka, pískoviště). Postupem času pak zkusit prosadit víceúčelové hřiště. P. 

Vavák obdržel od starosty informaci, že je zpracován projekt na stavbu hřiště za cca 

10 mil. Kč. 

 Členové OV seznámili p. Vaváka s dlouholetým neúspěšným úsilím o výstavbu 

víceúčelového hřiště a seznámili jej z kroky, které byly doposud provedeny: opatření 

proti sesunu stěny lomu, oplocení lomu, geometrické zaměření a srovnání terénu do 

roviny aby se mohlo začít se stavbou, zhotovení projektu víceúčelového hřiště ve 

„skromnější variantě“ za cca 2,5 mil. Kč. Za účelem výstavby této varianty hřiště bylo 

již v roce 2013 vydáno Územní rozhodnutí Čj SÚ.-025174/2013/Ku.  Jelikož OV 

nemůže být příjemcem dotace na stavbu, OV opakovaně neúspěšně požadoval po 

městu, aby o dotaci zažádalo. OV nerozumí tomu, proč starosta neustále prosazuje 

drahou variantu projektu a zároveň před ní upřednostňuje jiné projekty. 

 Bylo dohodnuto, že p. Vavák se na stavebním úřadě seznámí s projektem, na jehož 

realizaci bylo vydáno stavební povolení a jako nájemce pozemku se pokusí opakovaně 

jednat s městem o možnosti požádání o dotaci na výstavbu, neboť jeho klub 

nedisponuje finančnímu prostředky na to, aby mohl sám požádat o dotaci a zajistit 

spoluúčast na financování stavby. 

2) Organizace adventního koncertu: 

 Koncert se uskuteční v sobotu 16.12.2017 v kostele Nejsvětější Trojice od 15:00 

 Mgr. Vepřková zajistila grafický návrh a tisk plakátů, plakáty si členové OV rozebrali 

k další distribuci 

 Sraz členů OV je 16.12.2017 v 13:00 v kostele. Proběhne úklid a výzdoba. Mgr. 

Vepřková přinese klíč od kostela a vypůjčí pro Ing. Maca várnici na čaj. Mgr. Klečák 

zajistí stromek, Ing. Svoboda punč a kalíšky. JUDr. Pospíšil nádoby na odpad a 

likvidaci odpadků. Ostatní členové dle svých možností občerstvení, elektrické kabely 

a osvětlení. 

3) Různé 

 OV upozorňuje na skutečnost, že po odvolání místostarostky Ing. Moravčíkové nemá 

žádného partnera z vedení města pro účast na jednáních OV 

 Městská policie Kutná Hora shání pracovníka (i důchodce) na jednu hodinu denně pro 

dohled nad přechodem pro chodce před školou ZŠ Žižkov v době od 7:00 do 8:00. 

Případní zájemci se mohou hlásit na městské policii. 

 Za správnost: Karel Žáček, předseda OV 


